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Protokół  Nr  V / 2019 

z obrad V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach 
z dnia 30 stycznia 2019 roku. 

 

Przed otwarciem sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Prabutach, poprosił wszystkich 

o powstanie i minutą ciszy uczczono śmierć Prezydenta Gdańska śp. Pawła Adamowicza. 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

Obrady V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach otworzył i prowadził 
Przewodniczący Rady - radny p. Włodzimierz Jan Wiśniewski. 
 
Transmisja z obrad na żywo : http://kamery.danar.net.pl/urzad/ 
Obrady sesji są nagrywane – zapis na płycie CD-R stanowi załącznik do protokołu 
i dokumentację archiwalną. 

 
Stan osobowy Rady Miejskiej w Prabutach - 15 radnych 
Obecnych na sesji - 15 radnych. 
Lista obecności radnych oraz listy obecności gości zaproszonych i sołtysów stanowią 
załączniki do protokołu z sesji  Nr V/2019 z dnia 30 stycznia 2019 roku. 
Data i miejsce odbywania sesji: 30 stycznia 2019 roku godz. 15:30 – 18:35  sala 
konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Prabutach. 
 
Przewodniczący Rady przywitał gości, którzy wzięli udział w obradach sesji: 
1. Burmistrza Miasta i Gminy       - p. Marka Szulca 
2. Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy       - p. Wojciecha Dołęgowskiego 
3. Sekretarza Miasta i Gminy       - p. Jędrzeja Krasińskiego 
4. Skarbnika Miasta i Gminy        - p. Elżbietę Wykner 
5. Pełnomocników Burmistrza i pracowników Urzędu Miasta i Gminy 
6. Pracowników jednostek organizacyjnych gminy 
7. Gości zaproszonych, Radnych Powiatu Kwidzyńskiego 
8. Radnych Rady Miejskiej 
9. Sołtysów i mieszkańców gminy 
 Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał. 
 

Przed dalszymi obradami sesji, radna p. Grażyna Banach uroczyście podziękowała Pani 

Wandzie Angielskiej–Koniszewskiej za dotychczasową współpracę  w Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

 

Ad. 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono dodatkowych uwag ani 
wniosków, w związku z czym proponowany porządek obrad został przyjęty pod 
obrady sesji  (w momencie głosowania obecnych było 14 radnych, za – 14 głosów). 
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Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3.  Przyjęcie protokołu Nr IV z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 18 

grudnia 2018 roku. 
4.  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres 

między sesjami. 
5.  Wnioski i zapytania. 
6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w 

Prabutach z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie: powołania składów 
osobowych komisji stałych Rady Miejskiej w Prabutach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia wysokości kosztu jednej godziny 
świadczonych usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych w 
roku 2019.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu Koordynującego Prabucki 
Budżet Obywatelski na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/257/2018 Rady 
Miejskiej w Prabutach z dnia 28 lutego 2018 roku w sprawie: udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 
2019 rok.  

14. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej. 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu Nr IV z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 18 
grudnia 2018 roku. 

Przewodniczący poinformował, że do Protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Prabutach 
nie wniesiono żadnych uwag, w związku z czym protokół przyjęto do akceptującej 
wiadomości. 

Ad. 4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres 
między sesjami. 

Informacje Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty za okres między sesjami zawarte są w 

Biuletynach Informacyjnych Nr 20/2018 i Nr 1/2019 stanowiących załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Burmistrz p. Marek Szulc poinformował o działalności za okres między sesjami tj. od 
dnia 18 grudnia 2018 roku. 
W okresie tym odbyły się 5 posiedzeń Kolegium. 
 
W przedstawianej informacji Burmistrz p. Marek Szulc zwrócił szczególnie 
uwagę na : 
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� podjęcie działań dotyczących przekazania budynku przedszkola przy 
ul. Mickiewicza 3 oraz lokalu użytkowego przy ul. Reymonta 1A w administro-
wanie dla Spółki ZGM; 

� przygotowania do postawienia wiaty na pojemniki odpadów komunalnych przy 
ul. Sanatoryjnej 22; 

� problem odprowadzania wód opadowych do sieci ogólnospławnej na obszarze 
„Sanatorium”; 

� lokalizację wiat przystankowych w Kleczewie, Gilwie, Sypanicy, Szramowie i w 
Prabutach na ul. Rypińskiej; 

� podjęcie działań w sprawie wykupu lub zamiany działki drogowej na ul. Spo-
kojnej; 

� spotkania ze strażakami OSP Prabuty dotyczące nowej lokalizacji i projektu 
budowy remizy; 

 
Ponadto, Burmistrz Miasta i Gminy p. Marek Szulc zgodnie z przepisami ustawy Kar-
ty Nauczyciela na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej przedłożył „Sprawozdanie 
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli osiągniętych w szkołach prowadzo-
nych przez Miasto i Gminę Prabuty w 2018 roku”. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 5. Wnioski i zapytania. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – radny p. Włodzimierz Jan Wiśniewski otworzył 
dyskusję. 
Zgłoszono m.in. następujące wnioski i zapytania: 

1. radny p. Adam Chrostek pytał  
1. czy gmina musi przekazać świetlice wiejskie w administrację dla Spółki 

ZGM. 
2. radna p. Janina Lange  

1. pytała o ilość świetlic środowiskowych na terenie gminy Prabuty. 
3. radna p. Maj Lucyna   

1. pytała o tematykę spotkania z Prezesem Szpitala Specjalistycznego 
 w Prabutach. 

4. radny p. Krzysztof Adamkiewicz 
1. poruszył sprawę wysokich kosztów modernizacji ulicy Sportowej, gdzie 

gmina oprócz dofinansowania musi dołożyć 700 tys. złotych; 
2. pytał o dofinansowanie sieci burzowej  w Sanatorium; 
3. pytał o planowaną realizację inwestycji w 2019 roku; 
4. pytał o wyniki kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w tut. Urzędzie. 
5. P. Stanisław Anders  

1. poinformował, że budynek po „Jarzębinie” został sprzedany i należy 
zabezpieczyć  lokal dla ZBOWiD-u. 

6. radny Powiatu Kwidzyńskiego p. Andrzej Bożek  
1. nawiązując do pisma nauczycieli wychowania fizycznego, poruszył 

sprawę  lokalizacji remizy strażackiej przy ul. Grunwaldzkiej;  
Jako nauczyciel chciałby, aby przy ul. Polnej pozostał nadal zespół boisk 
sportowych, z których korzysta młodzież Zespołu Szkół i ze Szkoły 
Podstawowej przy ul. Grunwaldzkiej. Prosił o rozważenie innej lokalizacji 
pod remizę strażacką. 

2. P. Mirosław Stępka wyraził swoje zaniepokojenie w sprawie 
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przedłużającego się terminu rozpoczęcia budowy remizy strażackiej. 
7. P. Cezary Goleniewski 

1. wypowiedział się również w sprawie zmian lokalizacji remizy strażackiej 
i przedłużającego się terminu rozpoczęcia budowy. Obawia się, że 
remiza może nie powstać.  

8. radny p. Krzysztof Adamkiewicz 
1. poinformował, że została podjęta ostateczna decyzja o lokalizacji remizy 

przy ul. Grunwaldzkiej i wszyscy musimy zadbać o to, aby remiza ta 
powstała. 
 

Ad. 6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Marek Szulc, Zastępca Burmistrza p. Wojciech 
Dołęgowski oraz Sekretarz p. Jędrzej Krasiński udzielili wyczerpujących odpowiedzi 
we wszystkich poruszonych sprawach. 
Ogłoszono 10 minutową przerwę.  

Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie projekty uchwał były 
szczegółowo omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej 
i uzyskały pozytywną opinię pod obrady dzisiejszej sesji. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej 
w Prabutach z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie: powołania składów  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 28 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 28 
listopada 2018 r. w sprawie: powołania składów  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia wysokości kosztu jednej 
godziny świadczonych usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 
opiekuńczych w roku 2019.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
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radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 29 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 

w sprawie: szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 
opłat oraz trybu ich pobierania.  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 30 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
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Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 31 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 
rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu Koordynującego 
Prabucki Budżet Obywatelski na 2020 rok. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków, jednak 
radni rozpoczęli dyskusję w sprawie funkcjonowania Prabuckiego Budżetu 
Obywatelskiego.  
Radny p. Włodzimierz Wiśniewski zawnioskował o wstrzymanie realizacji zadań w 
ramach PBO na okres 2 lat, by środki te przekazać na modernizację boiska 
sportowego przy ul. Polnej. 
Wstrzymanie realizacji zadań PBO na okres 2 lat wymaga konsultacji prawnej. 

Radna p. Lucyna Maj uważa jednak, że realizacja zadań powinna odbywać się 
według aktywności mieszkańców. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 32 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie: powołania Zespołu Koordynującego Prabucki Budżet Obywatelski 
na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/257/2018 Rady 
Miejskiej w Prabutach z dnia 28 lutego 2018 roku w sprawie: udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Do przedstawionego projektu nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
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Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 33 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/257/2018 Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 
28 lutego 2018 roku w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kwidzyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty 
na 2019 rok. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że zmiany w budżecie Miasta i Gminy Prabuty 
na 2019 rok omówiła szczegółowo Skarbnik Miasta i Gminy p. Elżbieta Wykner na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Prabutach. Projekt uchwały 
uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 
Zmiany przedstawiają się następująco: 

Zmiany planów dochodów budżetu Miasta i Gminy Prabuty -  zwiększenie 
o kwotę 47.400,- zł 
Dział 852 – Pomoc społeczna  -  zwiększenie planów dochodów bieżących o kwotę 
3.200,- zł, 
Dział 855 – Rodzina  -  zwiększenie planów dochodów bieżących o kwotę  44.500,- 
zł, . 
 
 Zmiany planów wydatków budżetu Miasta i Gminy Prabuty  - zwiększenie 
o kwotę 47.700,- zł 
Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo – zmniejszenie planów wydatków bieżących o 
kwotę 180.000,- zł, 
Dział 750 – Administracja publiczna –  zwiększenie planów wydatków bieżących o 
kwotę  73.360,- zł,  
Dział 801 – Oświata i wychowanie – zwiększenie planów wydatków bieżących o 
kwotę 20.000,- zł, 
Dział 851 – Ochrona zdrowia – zwiększenie planów wydatków bieżących o kwotę 
14.000,- zł, 
Dział 852 – Pomoc społeczna  -  zwiększenie planów wydatków bieżących o kwotę 
3.200,- zł, 
Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – zwiększenie planów wydatków 
bieżących o kwotę 20.000,- zł, 
Dział 855 – Rodzina  - zwiększenie planów wydatków bieżących o kwotę 44.500,- 
zł, 
Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie planów 
wydatków bieżących o kwotę  52.640,- zł. 
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Do przedstawionej informacji nie wniesiono dodatkowych uwag ani wniosków.  
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – radna p. Grażyna 
Banach. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Na stan 15 radnych, obecnych w momencie głosowania było 14 radnych ( nieobecny 
radny p. Kuncicki Adam) i przedstawiony projekt uchwały został przyjęty 
jednomyślnie (za – 14 głosów oddanych przez następujących radnych: p. 
Adamkiewicz Krzysztofa, p. Banach Grażynę, p. Beksa Marka, p. Chodowiec 
Tomasza, p. Chrostek Adama, p. Domagalskiego Marcina, p. Kondel Zbigniewa, p. 
Lange Janinę, p. Laskowską Ewelinę, p. Maj Lucynę, p. Pajewskiego Bogusława, p. 
Tomaszewską Dorotę, p. Wiśniewskiego Włodzimierza, p. Woch Małgorzatę, przeciw 
– nie było )  jako: 

Uchwała Nr  V / 34 / 2019 
Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30  stycznia 2019 roku 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2019 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej. 
� przekazano radnym harmonogram pełnienia dyżurów; 
     (Radna p. Lucyna Maj zaproponowała, aby dyżury pełnione były w każdą środę. Decyzji  

     w tej sprawie nie zmieniono).  

� Sekretarz Miasta i Gminy p. Jędrzej Krasiński wspomniał o konsultacjach 
     społecznych w sołectwach; 
� poruszono sprawę wykorzystywania funduszy w poszczególnych sołectwach; 
� radna p. Małgorzata Woch pytała, czy planowane są obcięcia koron drzew 
     na ul. Warszawskiej; 
� radna p. Ewelina Laskowska zgłosiła brak odśnieżania na drodze powiatowej 
     w lesie w Grodźcu. 
  
Wyjaśnień w poruszonych sprawach udzielił Burmistrz Miasta i Gminy p. Marek Szulc 
i Sekretarz p. Jędrzej Krasiński. 
Wobec wyczerpania porządku, obrady V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
w Prabutach zostały zakończone. 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Prabutach 

 
Włodzimierz Jan Wiśniewski 

Protokołowała: 
Inspektor Jadwiga Panasiuk 

Protokół otrzymuje: 
1.Burmistrz Miasta i Gminy Prabuty 
2.a/a 


